

M. E. A. Robert, Président de la Compagnie des Tramways, prend également son siège, et après quelques remarques faites par Son Honneur le Maire et par les membres du Comité, la motion de M. le Commissaire Lachapelle étant mise aux voix, elle est adoptée unanimement, et il est

Résolu: En conséquence.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 17 mars 1914, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, Président. Tous présents.

Enquête de l'Aqueduc.

Sont aussi présents: Mtre Laurendeau, Avocat en Chef de la Cité; Mtre Perron, représentant M. Geo. Janin, et Mtres Holden & Shaughnessy, représentant la "Cook Construction Company".

Les personnes suivantes rendent témoignage:

M. Maurice Bessette; Exhibit No 12, plans de section; M. James MacCrae; M. Frank Dowd, Secrétaire du Département de l'Aqueduc; Copies d'exhibit No 5 et du plan l'accompagnant sont prêtées aux procureurs de la Cook Construction Company, avec la permission du Bureau; M. T. W. Lesage; Exhibit No 13, plans fournis aux entrepreneurs et mentionnés à la section 18 des spécifications; Exhibit No 15, plans montrant les détails des murs en béton (9 plans); Exhibit No 14, plans devant être soumis par M. T. W. Lesage; Exhibit No 16, plans montrant les détails des pontceaux.

Ajournée au 18 courant, à 2.30 heures p.m.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 18 mars 1914, a.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, Président. Tous présents.

1.—Soumise une lettre du Président de la "Tobin Manufacturing Company", demandant d'être autorisé à transporter une petite construction du coin Sud-Ouest de la rue Lafontaine et de l'avenue Papineau au coin Nord-Ouest des mêmes rues.

Résolu: D'accorder l'autorisation demandée.

2.—(18681) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, sur les changements survenus dans la brigade durant la dernière quinzaine se terminant le 15 mars courant.

Déposé aux archives.

3.—Soumise une lettre de M. Frederick J. Gilman, transmettant un plan et copie d'une lettre adressée à M. J. A. Jamieson, ingénieur, en date du 16 janvier 1914.

Résolu: De prier le Secrétaire d'accuser réception dudit plan, et de le retourner à M. Gilman, après avoir pris des copies des communications y annexées.

4.—(18548) Soumis un rapport du Surintendant de l'Eclairage, recommandant que des lampes additionnelles soient installées aux endroits mentionnés dans ledit rapport.

Résolu: D'approuver ledit rapport.

5.—Soumise une lettre de la "Westmoreland Company Limited", demandant au Bureau de bien vouloir ordonner la pose de tuyaux à l'eau et la construction d'égouts dans les rues traversant la propriété de la compagnie, et récemment cédées à la Cité de Montréal.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef pour rapport

Mr. E. A. Robert, President of the Tramways Company, also took his seat and, after a few remarks made by His Worship the Mayor and the members of the Committee, the motion made by Commissioner Lachapelle being put, it was carried unanimously, and it was

Resolved: Accordingly.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 17th March 1914, p.m.

Present: His Worship Mayor L. A. Lavallée, in the chair. All the members of the Board.

Investigation on the Aqueduct.

There were also present: Mr. Laurendeau, Chief City Attorney; Mr. Perron, representing Mr. Geo. Janin, and Messrs. Holden & Shaughnessy, representing the Cook Construction Company.

The following witnesses gave evidence:

Mr. Maurice Bessette; Exhibit No. 12, plans of section; Mr. James MacCrae; Mr. Frank Dowd, Secretary of the Water Department; Copies of Exhibit No. 5 and of the plan attached thereto were lent to the attorneys of the Cook Construction Company, with the Board's consent; Mr. T. W. Lesage; Exhibit No. 13, plans furnished to the contractors and mentioned in section 18 of the specifications; Exhibit No 15, plans showing the details of the concrete walls (9 plans); Exhibit No. 14, plans to be submitted by Mr. T. W. Lesage; Exhibit No 16, plans showing the details of the culverts.

Adjourned till the 18th instant, at 2.30 p.m.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 18th March 1914, a.m.

Present: His Worship Mayor L. A. Lavallée, in the chair. All the members of the Board.

1.—Submitted a letter from the President of "The Tobin Manufacturing Company", asking for authorization to transfer a small building from the South West corner of Lafontaine street and Papineau avenue to the North West corner of the said streets.

Resolved: That said authorization be granted.

2.—(18681) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, anent the changes effected in the brigade during the fortnight ending on the 15th March instant.

Fyled of record.

3.—Submitted a letter from Mr. Frederick J. Gilman, transmitting a plan and copy of a letter addressed to Mr. J. A. Jamieson, engineer, dated the 16th January 1914.

Resolved: That the Secretary be requested to acknowledge receipt of the said plan, and to return the same to Mr. Gilman, after having taken copies of the communications annexed thereto.

4.—(18548) Submitted a report from the Superintendent of the Light Department, recommending that additional lamps be installed at the places mentioned in the said report.

Resolved: That said report be approved.

5.—Submitted a letter from the "Westmoreland Company Limited", asking that the Board order the laying of water pipes and the construction of sewers on the streets which cross the company's property and recently ceded to the City of Montreal.

Referred to the Chief Engineer for a report.